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   Exclusive, idyllic apartment with high-quality equipment in
Kranzberg near Munich an Airport Munich  

  Information de l’agent
Nom: ArKadia
Nom de
compagnie:
Pays: Royaume-Uni
Téléphone:
Languages: Dutch, English, French,

German, Italian, Polish,
Portuguese, Romanian,
Russian, Spanish,
Swedish

Détails de l’annonce
Propriété à: Louer
Prix: USD 3,512.03

  Location
Pays: Allemagne
État/Région/Province: Bavière
Ville: Kranzberg
Indicatif régional: 85402
Soumis: 08/04/2024
Description:
The apartment has 3 rooms on 70 square meters. It is located in the basement and is equipped with very
high-quality furniture. There are sleeping facilities for a total of four people distributed on three
doublebeds. In the living area there is a couch and a television. Adjacent to it there is an open fitted
kitchen with microwave, coffee machine and dishwasher. Kettle, oven and hob. Furthermore the kitchen
is equipped with dishes and cutlery. The bathroom has a rain shower. In the whole apartment there is
natural stone wall decoration. The apartment does not have its own washing machine, but a laundry room
is available. The apartment is located in Kranzberg, 20 minutes by car and about 45 Minutes by bus and
train from Munich. You need 20 minutes to the Airport Munich. In the neighbouring village Allershausen
there are several supermarkets and other shops for daily needs. Das Apartment verfügt über 3 Zimmer
auf 70 Quadratmetern. Sie liegt im Souterrain und ist mit sehr hochwertigen Möbeln ausgestattet. Es gibt
Schlafmöglichkeiten für insgesamt vier Personen verteilt auf drei Doppelbetten. Im Wohnbereich steht
eine Couch und ein Fernseher. Daran angrenzend gibt es eine offene Einbauküche mit Mikrowelle,
Kaffeemaschine, Geschirrspüler. Wasserkocher, Backofen und Kochfeld. Des Weiteren ist die Küche mit
Geschirr und Besteck ausgestattet. Das Badezimmer verfügt über eine Regendusche. Im gesamten
Apartment gibt es Natursteinmauerdekor. Die Wohnung hat keine eigene Waschmaschine, ein
Waschkeller ist jedoch vorhanden. Die Wohnung liegt in Kranzberg, 20 Minuten mit Auto und etwa 45
Minuten mit Bus und Bahn von München entfernt. Zum Flughafen München brauchen Sie 20 Minuten.
Im Nachbarort Allershausen gibt es diverse Supermärkte und andere Geschäfte des täglichen Bedarfs.
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  Commun
Pied carré fini: 70 m²

  Room details
Total rooms: 3

  Building details
Parking: Oui

  Lease terms
Date Available:

  Information additionnelle
Lien URL du site web: http://www.arkadia.com/LMDW-T10348/?utm_ca

mpaign=multicast&utm_medium=web&utm_sourc
e=IMLIX.COM

  Contact information
IMLIX ID: aidrlqbqw
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